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PvdA 1 Motivatie: de PvdA is enthousiast over dit voorstel om te 
komen tot een commissie van Wijzen. Wij vroegen ons af 
of en hoe er vanuit het ministerie is gereageerd op deze 
oproep en of de gedeputeerde zelf al Wijzen in gedachten 
had of dat er suggesties vanuit de Staten op prijs worden 
gesteld? 

Fijn om ter vernemen dat u enthousiast bent over de oproep tot een 
onderzoekscommissie voor de A27 Ring Utrecht.
In de beantwoording van kamervragen (kamerlid Hagen (D66), dd 15 
oktober 2021)  gaat de minister van IenW ook in op ons voorstel voor 
een onderzoekscommissie. Hierbij geeft ze aan dat, lopende de 
beroepsprocedure rond het Tracebesluit A27 Ring Utrecht dat bij de 
Raad van State ligt, de instelling van een commissie voor haar als 
demissionaire minister “niet aan de orde is”. (beantwoording 
kamervragen als bijlage bij dit format).
Er is echter geen vaste procedure voor de totstandkoming van een 
dergelijke commissie. Wanneer de oproep tot het instellen van een 
commissie door het Rijk toch wordt overgenomen, zal de wijze van 
totstandkoming van de commissie zeker onderwerp van gesprek zijn. Bij 
de samenstelling ligt het voor de hand dat nadruk zal liggen op 
“onafhankelijkheid” en “deskundigheid
De minister heeft aangegeven graag het gesprek met de regio aan te 
gaan. Er is contact gelegd en momenteel wordt een gesprek met de 
minister gepland.
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